
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-11-22, § 16 

 

 Tid Torsdagen den 22 november 2012 kl 16.00 – 16.40 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Fredagen den 30 november 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Lars Arell 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

  

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Karl Malmqvist (C)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare:  

Kenneth Nilsson (S) för Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden 

Per Hallberg (M) för vakant (M) 

Håkan Olander (S) för Maria Nygård (S) 

  

Ersättare: 

  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Lennart Tonell (MP)  

Elin Olsson (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Jenni Almgren, Mårten Frumerie, Gunnar Jensen, 

Eva Olofsson och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 



  

 § 16 
Markanvisning för bostäder inom fastigheten Örby 4:1 vid Rangstaplan i 
Högdalen till Åke Sundvall Projekt AB 
Dnr E2012-513-01612 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder inom fastigheten Örby 4:1 till 

 Åke Sundvall Projekt AB och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 markanvisningsavtal enligt förslag i kontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden begär att stadsbyggnadsnämnden upprättar detaljplan för 

 området. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 23 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Karl Malmqvist 

 (C), Lars Arell m.fl. (S) och Åke Askensten m.fl. (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Ann-Margarethe Livh (V) föreslår att ärendet återremitteras enligt följande: 

 

Att återremittera ärendet. 

Att uppdra åt förvaltningen att återkomma med ett förslag om att bygga 

hyresrätter på den aktuella platsen. 

Att därutöver anföra:  

 

Många hyresrätter har omvandlats till bostadsrätter i Högdalen och det byggs 

många bostadsrätter i Högdalens centrum. Efterfrågan på hyresrätter med 

överkomliga hyror är skriande i Stockholm. I Högdalen finns dessutom ett stort 

behov av seniorbostäder som är hyresrätter eftersom många äldre idag bor tre 

trappor upp utan hiss och efterfråga ett anat boende. Det finns också ett stort 

behov av gruppbostäder.  Dessa behov måste beaktas vid planeringen av nya 

bostäder.  

 

 
Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslaget att återremittera ärendet mot att 

avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner att nämnden beslutar att avgöra 

ärendet vid dagens sammanträde. 
 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner därefter att nämnden beslutar enligt förslag 

från Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Karl Malmqvist (C), Lars Arell 

m.fl. (S) och Åke Askensten m.fl. (MP). 

 
Reservation 

Ann-Margarethe Livh (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag 

om återremiss. 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


